
Opschrift   

Nummer: 2023_SV_00367 

Onderwerp: Schriftelijke vraag van raadslid Nicolas Vanden Eynden: Activiteiten in  Kuipke en Floraliënhal - 
bevoegde schepen - Hafsa El-Bazioui - 2 augustus 2023 

 
Schriftelijke vraag van raadslid :  
Nicolas Vanden Eynden -             Open Vld               
 
Bevoegd: Hafsa El-Bazioui 
Betrokken: Filip Watteeuw     

Omschrijving van de vraag 

Toelichting: 

Het Sportpaleis ook  Kuipke genaamd en de Floraliënhal worden beheerd door het Departement Facility 
Management en worden occasioneel beschikbaar gesteld. 

Vraag: 
 
1.Graag had ik een overzicht bekomen van het aantal activiteiten die doorgegaan zijn in het Kuipke en de 
Floraliënhal en dit voor de jaren 2019 – 2020 – 2021 – 2022 en van januari t.e.m. juni 2023.  
2.Graag opgesplitst per noemer : privé-activiteit, bedrijfsactiviteit, sportactiviteit, cultuuractiviteit, …  
3.Bij hoeveel activiteiten werd er elektronisch muziek afgespeeld ?  
4.Hoeveel inkomsten heeft dit opgebracht voor de Stad Gent voor de jaren 2019 – 2020 – 2021 – 2022 en 
van januari t.e.m. 2023 ?   

 

Schriftelijke vraag 

 



Antwoord   

 

Geachte raadslid Vanden Eynden, 

 

Bedankt voor uw vraag.  

Onze dienst FM Vastgoed heeft deze informatie verzameld en de cijfers die u opvraagde kan u vinden in 
onderstaande tabel.  

 

 

 

Het al dan niet verlenen van een vergunning voor versterkte muziek wordt door onze dienst niet 
bijgehouden, echter hebben zij dit voor u nog eens bevraagd bij de dienst Milieu en Klimaat. Onderstaand 
bezorg ik u de cijfers van de vergunde afwijkingen op de geluidsnorm.  

• 2019: 5 

• 2020: 1 

• 2021: 4 

• 2022: 5 

• Eerste helft 2023: 1 

Hopend u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben  

 

Hafsa El-Bazioui  

 

 


